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В статье анализируется понятие компромисса и возможности использования компромиссных норм права в законодательстве. 
Авторы прослеживают эволюцию понятия «компромисс» с эпохи Древнего мира до современного этапа. Анализируются различные 
подходы и концепции. На основе выделения общих принципов и функций компромиссных норм в праве делается вывод о необходимости 
использования данных норм в российском законодательстве с целью гуманизации всего правового поля.
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The article analyzes the concept of compromise and the possibility of using compromise rules of law in legislation. The authors trace the evolu-
tion of the concept of compromise from the era of the ancient world to the modern stage. Various approaches and concepts are analyzed. On the 
basis of allocation of General principles and functions of the compromise rules in the law, the conclusion about the necessity of using these norms 
in the Russian legislation with the purpose of humanization of the whole legal fi eld.
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